
 
                TOUR CODE: CTWATH/DXB09 

9 DAYS 7 NIGHTS GREECE / DUBAI TOUR 
 
 

DAY 01  KUALA LUMPUR / ATHENS 
Assemble at KLIA Airport, fly to Athens via Dubai. 
 

DAY 02  ATHEN           (D) 
Upon arrival, start Athens sightseeing tour from the Constitution Square and continues to the House of 
Parliament, the Memorial to the Unknown Soldier and the National Library. Then driving down Herod Atticus 
street and the Presidential Palace.  
 

DAY 03  ATHEN / MYKONOS ISLAND          (B/L/D) 
Early morning transfer to Mykonos Island by ferry, upon arrival, free time for you to explore its superb beaches, 
small churches and chapels, its glittering houses with dovecotes and marble staircases. You can walk around 
the windmills and the area of Little Venice, or if you like, stroll through the town to enjoy its elegant shops and 
boutiques ...but don't lose track of time... the main town of Mykonos was built as a labyrinth to baffle pirates in 
the 19th Century, and it still baffles tourists today. 
 

DAY 04  MYKONOS ISLAND / SANTORINI ISLAND       (B/L/D) 
This morning, free for leisure. After lunch, take a fast ferry to Santorini Island, upon arrival, check in hotel for 
rest.  
 

DAY 05  SANTORINI ISLAND          (B/L/D) 
After breakfast, start our beautiful Santorini island tour. Travel to Pyrgos at the highest point of Santorini, you 
have a panoramic views of the whole island. Drive up to the black –sanded beach of Kamari and then procee to 
ancient Thira Ruins (Aechaeologica site) , visit to Fira Town The next stop at Oia , a traditional village have the 
most amazing view over the Caldera , this is the best location for a beautiful sunset .  
 

DAY 06  SANTORINI ISLAND / ATHENS        (B/L/D) 
After breakfast, you can continue explore this wonderful town until transfer to airport for take the domestic 
flight back to Athens. Upon arrival Athens, coach transfer to restaurant for dinner and check in hotel for rest. 
 

DAY 07  ATHENS / DUBAI          (B/L/D) 
After breakfast, visit to the Acropolis, you will see the Andrian's Arch, the Stadium of Olympian. On the Acropolis 
visit the architectural masterpieces of the Golden Age of Athens: the Propylea, the Temple of Athena Nike, the 
Erechtheion and finally the Parthenon. Transfer for lunch and transfer to airport for flight to Dubai, upon 
arrival, check in hotel for rest. 
 

DAY 08  DUBAI            (B/L/D) 
Experience both the modern and the ancient of Dubai. Our city tour start your visit of Dubai’s future with the 
famous sight of Burj al Arab – the Flagg ship of luxuries to come. We will take you along the Jumeirah Beach site 
to the Sales centre of The Palm Jumeirah, to give you the idea about that marvelous manmade Island Residence. 
Pass by the palace, mosques and museum.  After that you will cross the Dubai Creek with an "Abra" (Water Taxi) 
to reach the other side and to visit the Spice Souk and Gold Souk. After lunch back to hotel for refreshment, than 
transfer to Dessert Tour included 4VD in the dessert, camel ride, BBQ dinner and Bella dance .  
 

DAY 09  DUBAI / KUALA LUMPUR         (B) 
After breakfast, coach transfer to airport for flight back home with sweet memories. 
 

 
P/S : The final order of itinerary will follow the local operator’s arrangement 

    
 
 



 
 TOUR CODE: CTWATH/DXB09 

9天 7夜阳光希腊爱琴海雅典/圣托里尼/米克诺斯/杜拜 

 
第一天  吉隆坡 / 雅典 
集合于吉隆坡国际机场。 乘搭航班前往希腊-雅典（杜拜转机）。世界古文明过渡，历史渊源长久，史迹丰
富，典型地中海风貌，沿岸点缀着美丽的城镇，皙白璧的房子明丽夺目。   
 
第二天  抵达雅典         （晚餐）  
抵达雅典，专车市区观光：游览雅典中心之宪法广场，新古典样式之国会大厦，无名英雄之墓及也许抓住了
五颜六色的衣服的 Evzone警卫看到，在传统的希腊风格的装备。总统府和国家图书馆。途经罗马时代的凯
旋门-哈德良拱门，参观雅典奥林匹克兢技场，以 1896年举行第一届奥林匹克运动会而闻名的兢技场。送往
酒店休息。  
 
第三天  雅典 / 米克诺斯       （早/午/晚餐） 
清晨转移到您的渡轮（旅游类）乘船前往爱琴海著名渡假岛-米科诺斯，米科诺斯岛上的是坐落在风景最优
美的基克拉泽斯群岛之一。该岛已成为世界上因为它迷人的大都市的氛围，理想的环境，和令人兴奋的夜生
活最热门的旅游目的地之一。它具有欧洲都会的时髦迷人气质，又有爱琴海蓝天白屋风车的轻松悠闲。抵达
后，当地响导带领我们徒步游览市区。 
 
第四天  米克诺斯 / 圣托里尼      （早/午/晚餐） 
今早您可以漫步于富有特设的精品店。午餐后，乘快船前往圣托里尼岛。岛屿独特的火山口，形成年前，在
历史上最具破坏性的火山爆发之一数千人,此事件，造成岛内的平静的海港，被认为是导致了古代米诺斯文化
的消失和一些希腊神话。在整个红海滩为令人震撼的世界，五颜六色的日落闻名的岛屿，沿着海崖粉刷建筑
物休闲。  
 
第五天  全日圣托里尼        （早/午/晚餐） 
早餐后，前往该岛的最高处-皮尔瓦斯，纵览圣托里尼美丽的全景和隔海相望的活火山岛。前往著名的黑沙
滩-卡玛利和圣托里尼首府-费拉，参观圣托里尼岛遗址发掘-古代提拉。再带着美梦前往伊亚，欣赏圣托
里尼最著名的“夕阳日落爱琴海”。 
 
第六天  圣托里尼 / 飞往雅典      （早/午/晚餐） 
早上， 自由活动至转移到机场为您飞往雅典。抵达后，送往酒店休息。 
 
第七天  雅典 / 杜拜         （早/午/晚餐） 
早餐后，游览从立在山丘上的阿克波里斯雅典卫城，是雅典的地标。包括最引人注目的是希腊古建筑经典代
表- 巴特浓神殿，卫城山门，依瑞克堤翁神殿。下午送往机场，飞往杜拜。抵达后，入住酒店。 
 
第八天  杜拜         （早/午/晚餐） 
早餐后， 游览杜拜市内观光途经皇宫,搏物馆，回教寺。接着，游览现今有名的世纪工程及知名酒店，安排
於万里无云，海天一色的波斯湾沙滩旁近距离拍照七星级帆船旅店全景，即可饱觉未来世界第八大奇观
Palm Island 棕榈岛。随后，乘搭传统木造水上计程车 Abra,横跨将都市分为两边的杜拜河湾，Abra广泛
的被当地居民运用往来两岸，让您深入当地生活。午餐后，返回酒店梳洗片刻。前往沙漠冲沙，乘搭沙漠王
子吉普车在沙滩中冲越沙丘， 并骑着骆驼在沙漠上漫步，沙漠的美，美在不娇柔造作，无弄妆艳抹，素雅宁
静是美丽永驻的秘，晚餐特别安排阿拉伯式烧烤；在营地里面，与其他来自世界各地的朋友，及亲切友善的
阿拉伯人，在彭湃激情的阿拉伯音乐陪衬下，进食一顿丰富中东特式 BBQ,并欣赏阿拉伯跳舞郎大跳肚皮
舞，这种奇妙的体验，相信只有传统的阿拉伯人才会体会得到！ 
 
第九天  杜拜 / 吉隆坡       （早餐） 
早餐后转车接机场，带着美好的回忆返回吉隆坡。 
 

 
备注 : 行程秩序如有更改, 均以当地接待单位安排为准 


